

Servicegruppemøde 10. April 2025

Mødeleder: L

Ordstyrer:

Referent: A

Tilstede: A, L, J

To do ansvarspersoner med **grønt**

Dagsorden:

1) Status og opfølgning fra sidste møde

- Der er nu delt hæfter ud til 3 fysiske møder- (270 stk)
- Folk er glade for at der sker noget på møderne (at der kommer foldere ect.)
- Der er lavet et regnskab i googledrev over div udgifter i forbindelse med folderens fremstilling, hvad der er på konto ect.
- Der er på mobilpay lavet en anordning så man kan vælge "litteratur e.l 7. tradition" at betale til, så vi kan holde styr på litteratur salgets regnskab

2) Punkter til behandling

- 1) Oversættelse - hvordan gør vi- rækkefølge(J)
 - Slaa-bogen er allerede oversat, så den skal nærmere redigeres
 - Vi søger en interessegruppe der er interesseret i oversætte, som ikke behøves at være med i servicegruppen
 - Første step er at få kernebegreberne på plads. Der findes en ordliste som der skal arbejdes videre med.
 - J foreslår at det bliver en simpel proces f.eks. En oversætter, en laver korrektur, nogen kommer m. kommentare bagefter. Alle er enige
 - Vi kigger alle kernebegreberne igennem for at se om vi er enige.
- 2) Vi mangler en til at stå for salg af litteratur (J)
 - L vil gerne stå for litteratur slaget og svare på litteratur e-mailen og sende det. Der bliver foreslået at SLAA betaler porto.

3). Teknisk løsning : Hvor skal vi kommunikere henne, når Skype lukker. Både til vores og de øvrige møder inkl. opslagstavlen og State of Grace ?

Vi i servicegruppen har møder på zoom fremover

- Opslagstavlen var til skypemøderne. Den forsvinder
- State of Gracetråden - måske som e-mail liste man kan abonnere på ? Det er op til Anne selv hvad hun gør

- Vi opretter en gruppe på whatsapp til fremover at kommunikere på, S er ankermand på det.
- Vi husker på at et fremtidig punkt kan være at finde et fælles rum/forum hvor alle Slaaér kan få info fra.

4. Ang kode til host login til zoo

- Hvis vi giver koden til alle kan de logge ind og ændre på kontoen og det er ikke smart. Vi ved ikke helt hvordan vi skal løse problemet.
- Giver det mon mening at zoommøderne for deres eget zoommøde
- Sætter dette punkt på dagsordenen til næste møde, da det er et stort emne
- H og S kikker lidt på det.

3) Nye mødedatoer

1 maj kl 20.00

- Punkter til næste dagsorden:
- Zoom - skal hver møde have deres egen zoom link, eller hvad gør vi mht "mødeleder/host login"
-

4) Evt.